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Адрес China Float Glass Group Co., Ltd 
Rm 1301,No.1 Building, The City Top Zone,  
No.211 YouhaoRoad, Zhongshan District,  
116001 Dalian 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We produce and export glass cut to sizes for picture framing industry, sheet glass with ground edges for glass clip frame, stained glass for tiffany
lighting system, windows and doors, the various thickness of sheet glass and float glass, Tinted glass, Reflective glass, Pattern glass, Solar glass,
Automotive glass, Laminated glass, Mirror, Tempered glass, Acid etched glass etc. 
Pattern Glass(Rolled Glass, Figured Glass) Figured glass is made by patterned rollers which roll over glass plates whilst they are still hot and ... 

Description On-line C.V.D reflective float glass Is a high performance reflecting glass. It is made by applying transparent metal oxidation film on clear
float glass, or ...

CLEAR FLOAT GLASS Clear float glass is made of molten glass which flows through tweel to tin bath and then to lehr. While floating ... 

TINTED FLOAT GLASS Tinted float glass is made of molten glass mixing with a prescribed quantity of tint agent, which flows through tweel to ... 

Sheet Glass Clear /color Sheet Glass Color Clear, bronze, green, blue, yellow, grey etc. ... 

Company Profile of China Float Glass Group Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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